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Vänsterpartiet i Växjö kommun presenterar:

Vad hände i kommunfullmäktige 17/5? 

Nya arbetssätt för hyres-
rätter med rimliga hyror
En motion från Vänsterpartiet behand-
lades under fullmäktige, den innehöll 
förslag om nya sätt att arbeta med t.ex. hy-
resrabatter och mer verklighetsnära kalky-
ler för att sänka kostnader i nyproduktion 
och skapa lägenheter som människor har 
råd att bo i. Arbetssätt som med framgång 
testats i andra kommuner och där resulta-
tet är billigare hyresrätter utan 
försämrad ekonomi 
för kommunen. 

- Som det ser ut i 
Växjö idag har vi 
lång kö till hyres-
rätterna samtidigt 
som vi har lägen-

heter som står tomma. 
Det är något som inte 
fungerar, konstaterade 
Johnny Werlöv (V) som 
tillsammans med Maria 
Garmer (V) skrivit 
motionen. 

- Förslaget är inte kon-
troversiellt, sade Ma-
ria. Om vi vill vara en 
attraktiv och aktiv stad 
måste det 
finnas 

lägenheter som folk 
har råd att bo i. 

Socialdemokraterna 
biföll motionen, tyvärr 
inget annat parti. Sveri-
gedemokraterna sade sig inledningsvis vara 
för låga hyror men menade att motionen 
stred mot lagen. När Christer Svensson 
(SD) upprepade gånger fick frågan exakt 
på vilket sätt den stred mot lagen kunde 
han inte svara. 

- Det verkar som dålig valuta för väljarna 
när en företrädare för ens parti inte kan 
sätta sig in i ett ärende bättre än att man 
kan svara på en enkel fråga, avslutade 

Björn Kleinhenz (V).



Framtiden för 
VK fritidsklubb
- Under mandatperioden har vi här vid olika tillfällen 
diskuterat finansieringen av VK fritidsklubb, en verk-
samhet för ungdomar med NPF-diagnoser som fyller en 

väldigt viktig funktion, sade Maria Garmer (V). Det finns 
frågetecken kring hur den fortsatta finansieringen ska lösas, 

Kulturens 
Arenastad?
- Vad händer egentligen
uppe på Ringsberg/Kul-
turkullen, frågade Håkan 
Frizén (V) kommunsty-
relsens ordförande Anna 
Tenje (M). 

- Två gedigna utredningar 
har gjorts, förslag från 
arkitekt Olof Thedin och 
från Hofs Lifs har inkom-
mit, men utåt sett har till 

synes ingenting hänt, fort-
satte Håkan. 

- Jo, det händer en del, 
svarade Tenje. 

- Regionteatern utreder 
sina behov och önskemål, 
skolan likaså, detaljplan 
är under arbete och på 
kulturskolan diskuteras 
bland annat framtida 
lokalbehov.   

- Varför talar ni inte om 
detta utåt till alla undran-

de medborgare, frågade 
Håkan vidare och lyfte 
även fram Vänsterpartiets 
vision om en framtida 
kulturens Arenastad på 
Ringsberg. 

- Vi kan väl sätta oss ner 
och samtala med Vänster-
partiet om detta, inbjöd 
Tenje och avslutade med 
att hon mycket väl kan 
tänka sig en informations-
punkt kring Ringsberg på 
kommande kommunfull-
mäktige.



varför Maria ställde en fråga till Pernilla 
Thornéus (M), ordförande i nämnden 
för arbete och välfärd. Thornéus kunde 
inte ge något svar men lovade skaffa sig 
kunskap i frågan och återkoppla. 

Giftfritt
- Växjö kommuns första kemikalieplan 
antogs 2016. Efter fyra år gjordes en 
utvärdering och bland annat konstate-
rades att planen inte efterlevts då det 
saknades kompetens på området. Nu 
ska beslut tas om en ny kemikalieplan 
med snarlikt innehåll som den första. 
Så har kommunen nu tillräckligt med 
kompetens? 

Denna fråga ställ-
de Carin Hög-

stedt (V), till  
Magnus P 
Wåhlin 
(MP) 
som varit 
ordförande 

i hållbar-
hetsutskottet 

under perio-
den. Hans svar 

var ett ärligt nej. Och därför ska 
arbetet börja med utbildning av personal 
i förvaltningarna, upplyste han. 

Det kom också fram att en hållbarhets-
strateg nu är utsedd, som bland annat ska 
leda arbetet med planen.

- Vänsterpartiet kommer att följa arbetet. 
Det är komplext. Bara PFAS-ämnena 

är 4 700 till antalet och kan äta sig in i 
både dricksvatten och mat. Finns mycket 
att ta itu med för att vi ska få ett giftfritt 
samhälle, avslutade Carin.

Hur går det 
med IST?

Johnny Werlöv (V) ställde en fråga till 
utbildningsnämndens ordförande Sigvard 
Jakobsson (M) om hur det går med de 
bristfälliga digitala verktyg som kommu-
nen köpt in från IST och som uppmärk-
sammades i vintras. 

Jakobsson svarade att förhandling pågår 
och att han hade stora förhoppningar om 
att fungerande verktyg ska vara på plats 
till terminsstarten i höst. 

Vi får hoppas att Jakobssons förhopp-
ningar slår in så att våra lärare för en 
dräglig digital arbetsmiljö. Ett nytt system 
måste på plats snarast möjligt.
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Varför kandiderar du i kommunvalet?
Lär känna Vänsterpartiets kandidater till kommunfullmäktige, vi har låtit dem svara 
på hur de ser på kommunpolitik och valet i september.

Maria 
Garmer
  Jag gick 
med i 
Vänsterpar-
tiet för att 

partiet har den bästa politiken 
för både social hållbarhet och 
klimatet. När alla andra partier 
stegvis har förflyttar sig höger ut, 
har Vänsterpartiet en viktig roll 
att fylla. Klyftorna i samhället 
är för stora, kanske är det allra 
tydligast i skolans värld och att 
den ska bli mer jämlik är helt 
grundläggande för att vi ska få 
ett samhälle med trygga och 
välmående invånare.

 
Johnny 
Werlöv
Jag vill se 
ett hållbart 
samhälle 
för alla, ett 

samhälle där vi bevarar och ut-
vecklar det vi äger tillsammans 
genom den offentliga sektorn. 
Ett samhälle där vi investerar i 
hållbara lösningar för klimatet. 
Välfärden ska vara allas välfärd!

 
Frida 
Sand-
stedt
Jag vill ar-
beta för ett 
samhälle 

som är demokratiskt, jämlikt 
och solidariskt. En stark gemen-
sam välfärd som du ska känna 

dig trygg med oavsett om du ska 
föda barn eller gå i pension. Ett 
Sverige och Växjö för alla - inte 
bara för de rikaste!

 
Björn 
Klein-
henz
En skola 
där alla ges 
möjlighe-

ter att lära sig och att växa som 
människor. Jag tror det är möjligt 
och vill fortsätta arbeta för att 
elever och personal ska kunna 
gå till en skola där de känner 
tillförsikt och framtidstro.

 
Pia Rönn 
Johans-
son
Stärk den 
kommuna-
la välfärden. 

Resurserna ska gå till en jämlik 
skola för alla och satsningar som 
gynnar hela kommunens inne-
vånare, även de som bor utanför 
centralorten.

 
Kristian 
Rappner
Jag är stolt 
över att 
vara en del 
av en poli-

tik som står upp för människors 
lika värde och som strävar efter 
att fortsatt utveckla vår välfärd 
så att den kommer alla till del 
efter deras eget behov.

 
Kulla 
Persson 
Kraft
  Jag vill ar-
beta för att 

alla barn och unga ska få en bra 
skolgång och för att omsorgens 
personal ska ha tid att ge våra 
äldre vad de behöver. Jag vill att 
vi medborgare är engagerade 
och bryr oss om varandra. I vår 
kommun finns det plats för alla!

 
Håkan 
Frizén
Jag vill 
återupprät-
ta solida-

ritetstänkandet i politiken, att 
vinsterna i välfärden fasas ut för 
gott, att mer fri tid ges åt med-
borgarna och att kulturen får 
en betydligt mer framträdande 
plats i vårt samhälle.

 
Jonna 
Ahlqvist
Jag brinner 
för barn 
och ung-
domar, de 

är samhällets framtid och därför 
behöver extra satsningar på 
skolan göras omedelbart. Elev-
hälsan behöver stärkas för att att 
kunna arbeta förebyggande och 
hälsofrämjande.


